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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Finansów Publicznych 
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środków unijnych (nr 4)
24 czerwca 2021 r.
Podkomisja stała do monitorowania wykorzystania środków unijnych, obradu-
jąca pod przewodnictwem posła Henryka Kowalczyka (PiS), przewodniczącego 
Komisji Finansów Publicznych, zrealizowała następujący porządek dzienny:

– zmiany w składzie prezydium podkomisji stałej do monitorowania wyko-
rzystania środków unijnych.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Anna Woźniak, Łukasz Żylik – z sekre-
tariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Witam państwa. Otwieram posiedzenie podkomisji stałej do monitorowania wykorzysta-
nia środków unijnych. Stwierdzam kworum.
Jedynym punktem porządku obrad jest wybór przewodniczącego podkomisji stałej 

do monitorowania wykorzystania środków unijnych. Czy są uwagi do porządku obrad? 
Nie ma. Wobec tego porządek został przyjęty.
W związku  z odwołaniem  przewodniczącej  podkomisji  stałej  pani  poseł  Pauliny 

Hennig-Kloski obecnie podkomisja przewodniczącego nie posiada. Wobec tego propo-
nuję, aby przewodniczącą podkomisji została pani poseł Izabela Leszczyna. 
Czy pani poseł wyraża zgodę?

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Panie przewodniczący, dziękuję za ten zaszczyt, ale ponieważ pełnię obowiązki wice-
przewodniczącej Komisji,  to obawiam się, że byłoby mi trudno. Jeśli pan przewodni-
czący będzie tak życzliwy, to chciałabym na przewodniczącego zaproponować pana posła 
Marka Sowę.

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Dobrze. Pan poseł wyraża zgodę?

Poseł Marek Sowa (KO):
Tak.

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Dziękuję bardzo. 
Czy są inne kandydatury? Nie ma. Zatem czy mogę zaproponować bez głosowania? 

Czy jest sprzeciw wobec wyboru pana posła Marka Sowy na przewodniczącego podko-
misji? Nie ma. Stwierdzam zatem, że pan poseł Marek Sowa został wybrany przewodni-
czącym podkomisji stałej do monitorowania wykorzystania środków unijnych. Dziękuję 
bardzo. 
Był to jedyny punkt posiedzenia.

Poseł Marek Sowa (KO):
Bardzo serdecznie dziękuję. 
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Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Proszę.

Poseł Marek Sowa (KO):
Myślę, że na najbliższym posiedzeniu…

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Tak, posiedzenie podkomisji będzie zwoływał teraz pan przewodniczący. Dziękuję bar-
dzo. Zamykam to posiedzenie podkomisji. Dziękuję bardzo.


